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Besprekingsverslag Vervoerregioraad 22/12/2022 

  
Klant: MOW   

Project: Vervoerregio Gent Auteur: Dieter Roels, Ward Ronse  

Onderwerp: Vervoerregioraad Datum: 22/12/2022 

Project manager: Stien Van Rompuy Plaats: Deinze 

Referentienummer: 4656-0005 Datum bespreking: 22/12/2022  
Aanwezig Zie aanwezigheidslijst in 

bijlage 
 

  
 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag     
 OV-plan 

 Toelichting bij planning fase 1     
 Regionaal Mobiliteitsplan 

 Proces komende maanden     
 Aanpak mobiliteitsatelier (participatie) 
 Advies aan minister betreffende wegencategorisering 
 Verwerking feedback voorbije maanden    
 Actietabel  

 MER – eerste aanbevelingen     
 Varia   

 Buslijn Gent – Terneuzen 
 Studie Waterbus door MDK 
 Wijziging BFF voor F42 
 Andere 

 
Via de sharepoint zijn volgende documenten te raadplegen: 

⋅ Presentatie VVRR 

⋅ Presentatie OV-plan 

⋅ Verslag VVRR 21/10/2022 

1 Goedkeuring verslag vorige vervoerregioraad  

Opmerkingen bij het verslag 
 
Er zijn geen opmerkingen op het verslag. 
 
>>  Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
 

https://vlaamseoverheid.sharepoint.com/sites/dmow_a_vervoersregios/vervoerregio_gent/Documenten%20Vervoerregioraad/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2Fdmow%5Fa%5Fvervoersregios%2Fvervoerregio%5Fgent%2FDocumenten%20Vervoerregioraad%2Fvervoerregioraden%20%28politiek%29%2F20210629%5Fpol%20VVRR&viewid=9abb229f%2Db64e%2D4883%2Db240%2D7730b64f3306
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2 OV-plan 

Toelichting door Caroline Maes (De Lijn) 

- Gefaseerde invoer basisbereikbaarheid  
- De maatregelen worden vanaf januari 2023 bilateraal met de gemeenten besproken 

 
1. Presentatie algemeen deel OV-plan: 

a. Vraag gestuurd werken met integratie van andere vervoersmodi; 
b. De basisbereikbaarheid wil klantvriendelijk, efficiënt en duurzaam zijn en de modal 

shift mee versneld doorvoeren. 
c. Vanaf januari zal de eerste fase (de zogenaamde fase 0) opgestart worden, daarna 

elke 6 maanden een nieuwe fase. Deze fasering gebeurt over heel Vlaanderen en 
moet zekerheid bieden over de uitrol. 

d. Het doel van de basisbereikbaarheid is om geen blinde vlekken te creëren met 
opnieuw de integratie van Flex systemen.  

e. Er wordt opgemerkt, aangezien hier bezorgdheden over waren, dat de belbussen 
blijven rijden, ook na juni 2023. De belbussen zullen pas stoppen wanneer Vervoer 
Op Maat ingevoerd wordt. 

2. Presentatie OV-plan specifiek voor Vervoerregio Gent 
a. De uitrol van het OV-plan wordt in 4 fasen voorzien (zie ppt voor maatregelen per 

fase) 
i. Fase 0 start op 7 januari 2023: dit is een beperkte invoer met quick wins 
ii. Fase 1 start half 2023 

iii. Fase 2 start in januari 2024: dit wordt beschouwd als de fase met de 
meeste aanpassingen waaronder: nieuwe bus en tramlijnen in Gent 
centrum, lijnen in het Meetjesland, streeklijnen richting Drongen, 
opschalen lijnen Gent-Aalter, omvormen van lijnen Gent-Destelbergen, 
hervormen ‘bundel 70’, uitrol van een groot aandeel VoM systemen  

iv. Fase 3 start half 2024 en omvat het hervormen van streeklijnen rond 
Deinze en Eeklo, de uitrol van de resterend VoM systemen en het 
hervormen van de lijnen ten zuiden van Gent 

v. Tegen eind 2024 zal dus het volledige net basisbereikbaarheid uitgerold 
zijn 

3. Voorlopige tijdlijn VoM 
a. In het derde kwartaal van 2023 worden de gunningen voorzien 
b. In het eerste kwartaal van 2024 worden de flexsystemen uitgerold en zullen 

proefprojecten verder uitgebouwd worden. 
4. Verdere aanpak VVR Gent 

a. Presentatie van het OV-plan wordt doorgestuurd – er wordt gevraagd om deze 
vertrouwelijk te behandelen en nog niet te verspreiden, deze kan enkel gebruikt 
worden binnen de eigen organisatie! 

b. Er worden bilaterale gesprekken georganiseerd vanaf januari om de voorstellen en 
de uitrol van fase 1 verder te bespreken.  

c. Het doel is om in de vervoerregioraad op 8 februari de uitrol en acties van fase 1 
finaal af te kloppen. 

 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

1. Deel algemeen en deel VVR Gent 
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a. Bart Van Thuyne: Langs waar loopt lijn 15? 
i. Lijn 15 komt van Gent (Poesele) en stopt in Lotenhulle. Vandaag rijdt deze 

lijn door naar Tielt, maar ze wordt ingekort tot Lotenhulle 
b. Luc Van Waesberghe: Kan Lijn 55 Zelzate-Gent frequenter rijden omdat scholieren 

niet op tijd op school geraken in het centrum van Gent. Er is een reactie naar de 
minister gestemd in het CBS van Zelzate. Gezien de vele geplande werken zal deze 
problematiek voor 2-3 jaar aanhouden. 

i. Deze vraag wordt verder besproken in varia 
c. Filip Watteeuw: De timing van de fasen is verrassend. Er was oorspronkelijk gezegd 

dat het OV-plan volledig ingevoerd wordt half 2023. Het grote pakket aan 
aanpassingen komt pas een jaar later. Ondertussen worden verschillende haltes 
niet meer bediend en zijn er andere beperkingen. 

i. Caroline Maes: De uitrol van fase 2 dewelke voorzien is in januari 2024 
heeft te maken met praktische zaken waaronder de wijzigingen van 
interne werkingen (o.a. het doorvoeren van aangepaste dienstschema’s). 
Er waren nog teveel onduidelijkheden om dit vroeger door te voeren, deze 
onduidelijkheden zijn nu opgelost. Bijkomend moeten de richtlijnen en 
fasen ook goedgekeurd worden door het kabinet, wat ook zijn tijd vraagt. 

ii. Caroline Maes: Er werd in de laatste communicatie vanuit de minister ook 
gezegd dat de grote aanpassingen pas vanaf 2024 zijn gepland. 

d. Ivan Schaubroeck: Wat gebeurt er met lijn 71 in fase 2? 
i. Dit is een lijn die dwars door de vervoerregio gaat. 
ii. Het tracé: Deinze - Nazareth – Eke – Gent via Klosse (nieuw deel vanaf fase 

1) – Bolleberg – Gent Stad – Dampoort – Bernadettestraat naar Oostakker 
(noordzijde zoals op vandaag met varianten naar Volvo-site) 

e. Dirk Gistelinck: Zijn er wijzingen in de aanpassingen tussen de oorspronkelijke uitrol 
in 1 keer en de uitrol fasen? 

i. Nee, het plan is niet gewijzigd. Enkel dat de uitrol in fasen gebeurd. 
f. Filip Watteeuw: Voor de uitrol van VoM in 2024: we mogen ervan uit gaan dat er 

geen moeilijkheden meer zijn? Mogen we zeker zijn dat alles rond is bij De Lijn voor 
de wijzigen en dit ook is afgestemd met de vakbonden? 

i. Ja de afstemming met de vakbonden is reeds gebeurd. 
ii. De Lijn is zich bewust dat de uitrol van fase 2 samen verloopt met VoM en 

deze niet zonder elkaar kunnen worden uitgerold. 
 
>>  De vervoerregioraad neemt akte van dit punt. 
 

3 RMP 

Toelichting door studiebureau en Hannelore Deblaere – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

 
1. Proces  

a. Laatste rechte lijn naar ontwerp RMP 
b. Laatste aanpassingen aan actietabel en synthesenota die nog besproken wordt op 

AWG 
c. Op 8/02 tijdens vervoerregioraad wordt de validatie voorbereid 
d. Op 22/03 is de ambitie om het ontwerp RMP en ontwerp MER te valideren 
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e. Tussen februari en maart is er nog de mogelijkheid om terug te koppelen naar het 
CBS. 

 
2. Aanpak mobiliteitsatelier 

a. Er is nog 1 mobiliteitsatelier gepland 
b. De aanpak is binnen AWG besproken 
c. Het vorig atelier was een teleurstelling naar aantal deelnemers dat sterk gedaald 

was en het was moeilijk om engagement te verkrijgen 
d. Er wordt voorgesteld om het laatste mobiliteitsatelier als afsluitend moment te 

beschouwen na de goedkeuring RMP en uit te breiden naar een breder aantal 
actoren. Het doel zal zijn om te informeren en te engageren. Om gemeenten en 
stakeholders te engageren zal hen gevraagd worden om de acties die passen 
binnen het RMP op te lijsten en dit tijdens het atelier voor te stellen aan de hand 
van posters.  

e. Er wordt gewacht tot na de vervoerregioraad van februari voor vastleggen van een 
datum en verzenden van uitnodigingen. 

 
3. Wegencategorisering: 

a. Advies over het hoofdwegennet naar de minister tegen 23/12/2022. 
b. De selectie die door de minister naar voor wordt gesteld voor Europees komt 

overeen met het netwerk zoals geselecteerd in de vervoerregio. Hierover is het 
voorstel om positief advies te geven. 

c. De selectie van Vlaamse hoofdwegen komt niet helemaal overeen met de selectie 
in de vervoerregio: De weg tussen Aalter en Tielt is opgenomen als Vlaamse 
hoofdweg, maar vanuit de betrokken gemeente Aalter en de naastgelegen 
vervoerregio Midwest is de voorkeur voor een regionale weg. Hierover is bijgevolg 
het voorstel om negatief advies te geven. 

d. De minister vraagt om een voorstel voor het dragend wegennet over te maken. We 
gaan hier benadrukken dat over het dragend wegennet nog geen definitieve 
beslissingen zijn genomen op niveau van de vervoerregioraad. 

iii. De N466 wordt zowel door de minister als door vervoerregio (onder 
voorbehoud van afstemming met Stad Gent) niet als hoofdweg 
geselecteerd 

 
4. Verwerking van feedback synthesenota 

a. De feedback van AWG en vanuit de bilaterale overlegmomenten met de 
gemeenten zijn verwerkt. 

b. Het enig openstaand punt is de ventweg naast de N49. Dit zal ook zo worden 
opgenomen als te onderzoeken in het RMP. 

c. Er wordt nog een afstemming georganiseerd met VVR Brugge i.v.m. de 
wegencategorisering in Knesselare & Maldegem. 

 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

1. Aanpak mobiliteitsatelier 
a. In geval het aantal stakeholders uitgebreid wordt, moet er rekening mee gehouden 

worden dat dit veelal vrijwilligers zijn en dit dus best op een avond of in het 
weekend wordt georganiseerd. 
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i. Het doel is ook vooral om het moment te zien als een bedanking van de 
leden van AWG en vervoerregioraad. Het uur en dag zullen hierop 
voorzien worden. 

2. Wegencategorisering 
a. Filip Watteeuw: De vervoerregioraad heeft de werkkaart van dragend wegennet 

(regionaal en lokale wegen) nog niet heeft ontvangen. 
i. De kaart wordt nagestuurd. Het feit dat de kaart nog moet officieel 

voorgelegd worden aan de vervoerregioraad zal als nuance in de brief 
naar de minister worden toegevoegd. 

b. Filip Watteeuw: Op de kaart van de wegcategorisering wordt de N466 reeds onder 
het dragend wegennet geplaatst. 

i. Die weg is inderdaad dragend wegennet. De kaart van het dragend 
wegennet geven we louter mee ter voorstel naar de minister. Hier worden 
nog geen beslissingen in genomen. 
 

3. Verwerking van de feedback synthesenota 
a. Er wordt ter info meegegeven dat vanuit AWV en MOW volgende week een brief 

wordt gestuurd naar alle vervoerregio’s met principes van hoe omgegaan moet 
worden met de mazen. Enkel AWV moet zijn goedkeuring nog geven.  

 
 
>>  De vervoerregioraad keurt het versturen van de brief naar de minister i.v.m. de 
wegencategorisering goed (mits nuance dat het voorstel dragend wegennet nog niet op de 
vervoerregioraad is geweest). De raad neemt akte van de overige punten. 

4 Actietabel 

Toelichting door studiebureau en Hannelore Deblaere – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

1. Proces 
a. Er zijn reeds verschillende momenten geweest (AWG’s en logistieke werkgroep) 

waarbij de actietabel overlopen is en feedback is gegeven.  
b. Tegen 11 januari 2023 wordt de gegeven feedback verwerkt om deze voor een 

laatste keer te bespreken met AWG. 
2. Opbouw van de actietabel 

a. Speerpunt – acties (gekoppeld aan inhoud synthesenota) – eventuele deelacties 
(niet limitatieve lijst, acties van regionaal belang) - initiatiefnemer (actoren die het 
initiatief achten te nemen, de vervoerregioraad kan geen initiatief nemen die heeft 
enkel het doel om zaken te bespreken) - kosteninschatting - bijdrage aan 
doelstelling van het RMP 

b. De kolom met timing is uit de actietabel gehaald wegens de moeilijkheid om in te 
schatten hoe lang een bepaalde studie zal duren en de kolom met betrokken 
actoren is geschrapt wegen het grote aantal bij elke actie en dit de tabel 
onoverzichtelijk maakt 

c. Optioneel: De taak zal weggelegd zijn aan de gemeentelijke mobiliteitsambtenaar 
om op basis van de tabel acties richting het CBS en de GR te duiden. 

d. Er zal nog een leeswijzer worden toegevoegd 
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Opmerkingen bij de toelichting 

1. Actieplan concreter dan in andere vervoerregio’s 
2. Guido Vaganée: Het is belangrijk om budget en timing te duiden naar volgende legislatuur. 

Zij keuren de actieplannen (waarvan zij de opdrachtgever zijn) goed en moeten weten welk 
budget ze moeten reserveren om de acties te realiseren. Hiermee kan vermeden worden 
dat de kost van een te realiseren actie terecht komt bij 1 gemeente (bijvoorbeeld de 
gemeente die doorstromingsmaatregelen moet nemen om dat daar net een OV-lijn loopt). 
Een aanduiding van kost hoeft niet helemaal juist te zijn, een indicatie is voldoende. Idem 
voor timing, een aanduiding van korte, middellange en lange termijn lijkt noodzakelijk om de 
acties te realiseren. We moeten de tabel zien als een kans om een signaal te geven naar 
Vlaanderen om het RMP te realiseren (dat zij budget voorzien voor de noodzakelijke acties), 
we moeten een signaal van cofinanciering geven, dus ook voor acties waar lokale besturen 
initiatief moeten nemen. 

a. Hannelore Deblaere: Het RMP is geen GIP. De kolom ‘bijdrage aan de doelstelling’ 
geeft voldoende handvaten om acties te prioriteren. Voor een indicatie van budget 
is het moeilijk om studies/werken te ramen aangezien hier vaak nog geen duidelijke 
keuzes zijn in gemaakt, het niet in te schatten is hoelang een studie duurt, welke 
fasen noodzakelijk zijn etc.. De gemeentelijke ambtenaren hebben aangegeven dat 
ze ook zonder budgetinschatting in staat zijn om over te gaan tot actie. 

b. Hannelore Deblaere: Het lijkt aangewezen om een eerder algemene formulering op 
te nemen dat er een terechte bekommernis is vanuit de lokale besturen dat de 
kostprijs niet enkel door hun gedragen kan worden, maar dat dit moet verdeeld 
worden tussen de actoren. Deze bekommernis zal opgenomen worden in de 
leeswijzer bij de actietabel.  

5 MER 

Toelichting door studiebureau en Hannelore Deblaere – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

1. Het proces van het MER wordt op schema toegelicht. Vanuit het MER zullen er inzichten 
gegeven worden aan het RMP. Deze inzichten zullen besproken worden op AWG en 
vervolgens VVRR, om te bepalen welke er al dan niet verwerkt worden in het RMP. 

2. Er is momenteel nog geen kwantitatieve beoordeling. De cijfers van de modeldoorrekening 
worden begin januari 2023 verwacht. Er is momenteel enkel een kwalitatieve beoordeling. 

3. Het MER is opgebouwd uit thema’s met subthema’s met beschrijving wat het effect van een 
actie zal zijn en welke aanbevelingen en milderende maatregelen er nodig zijn. We schatten 
in hoe we die voorstellen verwerken in het RMP en welke we meenemen. 

4. Begin volgend jaar willen we klaar zijn met een inschatting van welke aanbevelingen en 
milderende maatregelen we meenemen in het RMP en actietabel. Dit zal op de volgende 
vervoerregioraad algemeen besproken worden. Aangezien er veel aanbevelingen zijn is het 
praktisch niet haalbaar om die elk apart te overlopen met de hele vervoerregioraad. Een 
grondigere bespreking gebeurd op de AWG. De aanbevelingen en milderende maatregelen 
die een wijziging tot gevolg hebben zullen gerapporteerd worden. 

 
Opmerkingen bij de toelichting 

Geen opmerkingen 
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6 Varia 

 
Nota Buslijn Gent – Terneuzen & studie waterbus MDK 

Toelichting 

Het studierapport werd voorgelegd aan de AV van North Sea Port District in december 2022. De 
zetelende gemeenten van de VVR zijn Gent, Evergem en Zelzate. De AV was enthousiast over de 
studie.  
 
Daarnaast zal MDK een haalbaarheidsonderzoek voor een waterbus op het kanaal Gent-Terneuzen 
opstarten. NSP wil inzetten op duurzaamheid en een veilige mobiliteit voor de werknemers in de 
haven. Vervoer over water kan hierin een rol spelen. Hiervoor zal samengewerkt worden tussen het 
Vlaams Gewest en NSP. Doel is om de haalbaarheidsstudie begin volgend jaar op te starten en zal 
zoeken naar integratie met andere mobiliteitsstudie (waaronder ook RMP). 
 
 
Opmerkingen bij de toelichting 

1. Er wordt de vraag gesteld of er ook extra middelen vanuit het RMP zijn voorzien voor de 
buslijn en/of waterbus? 

a. Nee, deze studie valt buiten het korte termijn plan 
2. De studie wordt op sharepoint geplaatst (bij documenten vervoerregioraad – studies) 
3. De gemeente Zelzate geeft mee dat zij positief staan tegenover alle initiatieven om de 

verbinding tussen Zelzate en Gent te versterken. 
 
Wijziging fietsnetwerk BFF-F42 

Toelichting 

1. De wijziging is reeds goedgekeurd op de wijzigingscommissie met consensus 
2. Er zijn 5 technische wijzigingen: Brug over de ringvaart met het concrete tracé van de 

nieuwe brug, verduidelijking aan welke zijde van spoor, aanpassingsaansluiting aan N9, er 
wordt een deel van het alternatief BFF toegevoegd en een deel valt weg door komt 
fietssnelweg. 

 
Opmerkingen bij de toelichting 
Geen opmerkingen. 
 
 
>> De vervoerregioraad is akkoord met de wijziging. Het akkoord wordt overgemaakt aan de 
minister. 
 
 
Problematiek verminderde doorstroming buslijnen vanuit Evergem en Zelzate 

Toelichting (schepen Zelzate en schepen Evergem) 

Op GR van Zelzate werd afgelopen maandag eenzelfde boodschap onderschreven door alle partijen. 
De schepen deelt deze boodschap met de leden van de vervoerregioraad. De voorgelezen 
mededeling wordt door de verslaggever als volgt samengevat: 



 

BV_20221222_VVRR_def 8 (11) 
 

Zelzate richtte nieuw busstation in dat antwoord moet bieden op mobiliteitsproblematiek. De 
gemeente heeft dit station zelf gerealiseerd en gefinancierd.  
Lijn 55 is de verbinding tussen Evergem/Zelzate en Gent dewelke problematisch is door de lange 
reistijden, vele vertragingen en afschaffingen. Scholieren komen te laat of raken niet op school en 
ook werknemers ervaren moeilijkheden. Deze verbinding is niet in lijn met de ambities van het 
nieuwe busstation. Er is nood aan structurele oplossingen. Er wordt gevraagd om dit op korte termijn 
op te lossen.  
 
Zelzate stelt voor om een bus langs R4 Oost in te leggen. Die zou op een halfuur in Gent zijn. 
Bijkomend willen ze zekerheid dat lijn 55s blijft rijden tot na alle werken voltooid zijn. 
 
Opmerkingen bij de toelichting 

1. Na een discussie wordt besloten om een apart overleg te organiseren in de eerste helft van 
januari 2023. De voorzitter van de vervoerregioraad zal dit organiseren. De gemeenten 
Zelzate, Evergem, Kaprijke en Gent en ook AWV, De Lijn en Vlaamse Waterweg (bouwheer 
van de betrokken werven) zullen uitgenodigd worden.  

2. Er wordt ook meegegeven dat een gelijkaardige problematiek aanwezig is op lijn 78 vanuit 
de Pinte richting ‘De Bosco’ waarbij op woensdagnamiddag de bus niet opdaagt of 
verschillende haltes voorbij rijdt. 

 
Wachtebeke – Buslijn 73 

Toelichting (schepen Wachtebeke) 

1. De gemeente Wachtebeke geeft mee blij te zijn met fase 2 op voorwaarde dat het huidige 
aanbod werkt. 

2. Op Lijn 73 valt het regelmatig voor dat de bus niet rijdt zonder communicatie of dat deze 
vertraging heeft of haltes niet bedient worden waardoor scholieren te laat komen of niet op 
school geraken. Er zijn middelen nodig om de modal shift te realiseren. 

 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

1. De leden van de vervoerregioraad stellen zich de vraag of deze capaciteitsproblemen een 
structureel probleem zijn in de regio, in Vlaanderen,… Dit moet vanuit de VVRR aangekaart 
worden bij de minister.  We kunnen geen modal shift realiseren als er geen middelen zijn. 

2. De vervoerregioraad zal een brief sturen naar de minister voor extra middelen voor de lijn 
gezien de grote bekommernissen vanuit de gemeenten. 

 
Verslag opgemaakt door 
Ward Ronse en Dieter Roels 
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Bijlage: aanwezigheidslijst 
 
Assenede Hilde Baetslé  V 

Aalter Patrick Hoste V 

De Pinte Benedikte Demunck A 

Deinze Bart Van Thuyne  A 

Destelbergen Michaël Vercruyssen V 

Eeklo Marc Windey V 

Evergem Lucas Van der Meersch A 

Gavere Christophe De Boever V 

Gent Filip Watteeuw A 

Gent Sofie Aelterman A 

Kaprijke Hendrik Van de Veere A 

Laarne Jasmien Jaques V 

Laarne Andy De Cock V 
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Lievegem Chris De Wispelaere V 

Lochristi Yves Deswaene A 

Maldegem Danny Vannevel V 

Melle Dirk Gistelinck A 

Nazareth Ivan Schaubroek  A 

Nazareth Danny Claeys V 

Sint-Martens-
Latem 

Rigo Van de Voorde V 

Wachtebeke Peter Van Bambost A 

Wachtebeke Rudy Van Cronenburg V 

Wetteren Rob De Wilde V 

Zelzate Luc Van Waesberghe A 

Zulte Simon Lagrange V 

AWV Lucie Pertry A 

De Lijn Caroline Maes A 

De 
Werkvennootsch
ap 

Frank Vandenbulcke A 

MOW Hannelore Deblaere A 

MOW Katia Rottiers A 

NMBS Koen Christiaen A 

North Sea Port Peter Van Parijs V 

Provincie Oost-
Vlaanderen 

Mark Cromheecke V 
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Provincie Oost-
Vlaanderen 

Riet Gillis V 

Veneco Tim Scheirs A 

VVSG Guido Vangenée A 

VVSG Michiel Apers A 

MDK Thomas Gerets A 
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